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Vragen van de raad

In mei dit jaar heeft u een “ Actie plan verkeersveiligheid “ gepresenteerd.

In Juli heeft de verantwoordelijk wethouder een petitie in ontvangst genomen 
van bewoners uit de appartementen aan de Thomas Jeffersonlaan en President 
Kennedylaan mbt de “ racebaan” Generaal Spoorlaan / Schaapweg.

De fractie van Rijswijks-Belang ontving de afgelopen periode veel klachten over 
met name “ aso gedrag” van automobilisten, vol gas inhaalmanoeuvres en 
andere gevaarlijke situaties in Rijswijk.

Met name op de Lindelaan, Haagweg, Generaal Spoorlaan, en vooral op de Huis 
te Landelaan.

Helaas zijn er de afgelopen periode ook een aantal ongelukken gebeurd in 
Rijswijk met geen goede afloop.

Kan u ons de status vertellen van uw verkeersveiligheidsplan?

Onze fractie heeft namelijk het idee dat er een toename is van incidenten die 
plaats vinden in het verkeer, die als onveilig worden ervaren.

Graag uw reactie.

Rijswijks-Belang

Marc Weterings


